



FOR IMMEDIATE RELEASE:

U.S. Embassy Hosts New Qatari Diplomats

Monday, October 28, 2013

DOHA – As part of an ongoing partnership between the U.S. Embassy in Qatar and the Ministry of Foreign Affairs Diplomatic Institute, a group of 24 new Qatari diplomats visited the Embassy on Monday, October 28th.

Welcoming the visiting Qatari diplomats at a reception, Ambassador Susan L. Ziadeh said, “We value our partnership with the Diplomatic Institute as a way to exchange knowledge with our Qatari colleagues. As diplomats, we share the same mission around the world. We exist to break down barriers, build bridges between cultures, and form partnerships that serve not only our own countries, but also the community of nations.”

In an open discussion, the U.S. Embassy’s officers shared experiences and insights from their daily work as diplomats overseas, and encouraged their Qatari colleagues to embrace exciting opportunities and challenges as they prepare for new assignments abroad.

Ambassador Ziadeh presented Nadia Al-Shaibi, a representative of the Institute’s director Dr. Hassan al-Mohannadi, with a gift of books from the Embassy library.



سفارة الولايات المتحدة الأمريكية
الدوحة، قطر

بيان صحفي للنشر الفوري
السفارة الأمريكية تستضيف دبلوماسيون قطريون جدد

الأثنين--28 أكتوبر 2013

زار اليوم الأثنين الموافق 28 أكتوبر 2013 أربعة وعشرون دبلوماسياً قطرياً جدد مقر السفارة الأمريكية في الدوحة في إطار شراكة مستمرة بين السفارة الأميركية في قطر والمعهد الدبلوماسي التابع لوزارة الخارجية القطرية.

وأثناء ترحيبها بالدبلوماسيين القطريين الجدد في حفل الاستقبال قالت سفيرة الولايات المتحدة في قطر سوزان لي. زياده : "إننا نقدر شراكتنا مع معهد الدراسات الدبلوماسية حيث انها وسيلة لتبادل المعرفة مع زملائنا القطريين. وكدبلوماسيين، نشترك في نفس المهمة في جميع أنحاء العالم. نحن موجودون لكسر الحواجز وبناء الجسور بين الثقافات وتكوين شراكات تخدم ليس فقط بلداننا ولكن أيضا المجتمع الدولي."

وفي مناقشات مفتوحة، تحدث المسؤولون في السفارة الأمريكية عن خبراتهم ورؤاهم في عملهم اليومي كدبلوماسيين في الخارج، وشجعوا زملاءهم القطريين على انتهاز الفرص الشيقة، واحتضان التحديات في الوقت الذي يستعدون فيه لتسلم مناصبهم الدبلوماسية الجديدة في الخارج.

وقدمت السفيرة زيادة مجموعة كتب من مكتبة السفارة كهدية لنادية الشيبلي، ممثلة عن مدير المعهد الدبلوماسي الدكتور حسن المهدي.